

Title (en)

Rotary switch with rotational locking means

Title (de)

Drehschalter mit Drehsperre

Title (fr)

Interrupteur rotatif comportant des moyens de blocage en rotation

Publication

EP 0910102 A2 19990421 (DE)

Application

EP 98118510 A 19980930

Priority

DE 19745396 A 19971014

Abstract (en)

The switch (1) has a rotary operating element (3) and a rotatable inner part (1), cooperating with a motion converter for converting the rotation into a linear movement for opening and closing the switch contacts. A locking element (2) cooperating with an electromagnetic bolt (10) holds the switch in a given position, preventing its rotation back to the neutral position, for extraction of the key.

Abstract (de)

Erfindungsgemäß wird ein Drehschalter (1) derart modifiziert, daß ein Zurückschalten auf seine Null- und auch Schlüsselabzugs-Stellung abhängig von einer mit einem elektrischen Stromkreis erfaßten Bedingung gesperrt werden kann. Hier ist Sperrelement (2) mit einem elektromagnetisch derart in seiner Bewegung beeinflußbaren Bolzen (10) vorgesehen, daß dieser sich in eine die Drehbewegung sperrende Position bewegt. <IMAGE>

IPC 1-7

H01H 3/56

IPC 8 full level

H01H 9/20 (2006.01); **H01H 3/56** (2006.01); **H01H 9/00** (2006.01); **H01H 27/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 9/20 (2013.01); **H01H 3/56** (2013.01); **H01H 9/0066** (2013.01); **H01H 27/06** (2013.01)

Cited by

US8461483B2

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0910102 A2 19990421; EP 0910102 A3 20001004; EP 0910102 B1 20051123; DE 59813216 D1 20051229

DOCDB simple family (application)

EP 98118510 A 19980930; DE 59813216 T 19980930